

MØTEREFERAT

Foreldrenes arbeidsutvalg skoleåret 2018-2019																						
Møte type : Styremøte	Møte nr. : 8																					
Møtedato : 23.05.2019	Kl. : 19:30	Sted : Tindlund barneskole Mat- og helserommet																				
Møteleder : Christian Claussen	Referent : Stein Larsen	Utsendt dato : 24.05.2019																				
Deltakere :	<table border="1"> <tr><td>Leder</td><td>Christian Clausen</td></tr> <tr><td>Nestleder</td><td></td></tr> <tr><td>Kasserer</td><td>Sonja Standal</td></tr> <tr><td>Sekretær</td><td>Stig Erik Holm</td></tr> <tr><td>Styremedlem</td><td>Richard Berli</td></tr> <tr><td>Styremedlem</td><td>Knut-Erik Kristiansen</td></tr> <tr><td>Styremedlem</td><td>Stein Larsen</td></tr> <tr><td>Styremedlem</td><td>Knut Høgmo</td></tr> <tr><td></td><td></td></tr> <tr><td></td><td></td></tr> </table>		Leder	Christian Clausen	Nestleder		Kasserer	Sonja Standal	Sekretær	Stig Erik Holm	Styremedlem	Richard Berli	Styremedlem	Knut-Erik Kristiansen	Styremedlem	Stein Larsen	Styremedlem	Knut Høgmo				
Leder	Christian Clausen																					
Nestleder																						
Kasserer	Sonja Standal																					
Sekretær	Stig Erik Holm																					
Styremedlem	Richard Berli																					
Styremedlem	Knut-Erik Kristiansen																					
Styremedlem	Stein Larsen																					
Styremedlem	Knut Høgmo																					
Ikke møtt = Streket over og nedtonet																						
Referat til : Alle innkalte	Kopi til :																					
Neste møte dato : 23.05.2019	Kl. : 19.30	Sted : Tindlund barneskole Mat- og helserommet																				

Sak nr.	Sak/vedtak	Ansvar	Frist
08.01	Gjennomgang av siste referat	CC	
08.02	Kidsakoding: <i>Initiativtakere har kommet med et forslag til hvordan dette kan gjennomføres med oppstart i høst. Leder informerer om dette og hva rektor tenker.</i> • Starter med 4. trinn og ha to timers økter 2. hver uke • Lite erfaring og må gå opp stien • De skal sjekke ut litt hvordan dette har fungert andre steder		

	• Rektor er positiv til dette, og vil se på muligheten til å åpne nettet til dette. Men generelt er de veldig redde for å få virus inn i skolens system. • Initiativtakerne syns det er vanskelig å utføre dette med ipad, og vil helst benytte PC utstyr, det er her utfordringen kommer inn med tanke på å koble til utenforstående utstyr. Men det jobbes med å få tilgjengelig gjestenett i en viss periode i aktuelt tidsrom. • Dette er et frivillig tiltak som er kostnadsfri for elevene.		
08.03	Status 17.mai evaluering: <i>Gjelder alle i styret, vi noterer oss det vi husker fra 17.mai</i> <i>Bestillinger/fakturaer: hvordan har det gått i år?</i> • Ca. 150 bokser med sukkerspinn igjen, utløper i august 2019 • Solgte 174 bokser. • Alle stilte opp på de aktivitetene som var oppsatt • Organiseringa med oppstart tog ved musikkhuset gikk bra • Vakter langs ruta fungerte som planlagt. • Utsetting av border fra morgen fungerte bra og kl. 0820 var alt satt ut. • Lydanlegget fungerte ikke helt som tenkt pga. dårlig trådløst nett som ikke fungerte optimalt, lyden ble litt dårlig. Bedre testing av anlegget neste år på forhånd bli konklusjonen. • Korpset fungerte som planlagt • Talen var bra. • Sjarmerende med underholdning fra barna • Terningkast 5 trekk for lydanlegg og inntekter • Vi får laget et nytt lykkehjul til neste 17.mai, Sonja ordner med maling av dette. • Sykkel ble sponset, vinneren donerte denne tilbake og kan brukes til premie neste gang • Det var satt ut 250 stoler tilpasset antall bord 6 stoler til hvert bord, det var satt ut ca. 60 stoler ved senen. Disse kan flyttes når underholdningen er ferdig. •		

08.04	Regnskap: <i>Sonja tar en gjennomgang av det vi har oversikt over.</i> • Mangler faktura fra korps og Halden fengsel for 17.mai feiringa • 17.mai feiringa sørger for gode inntekter med overskudd • Kjører «non profitt» på mindre aktiviteter for elevene og vi er +- 0 på disse.		
08.05	Årsmøte med valg av styre: 1. Skal det være på våren eller høsten? Blir 20.06.2019 19:00 2. Tenk litt på det og hva dere mener om tidspunkt. Det fins både fordeler og ulemper Bestemt avholdt før skoleslutt 3. Vi trenger flere styremedlemmer samt en valgkomité. Styreleder holder et lite foredrag for foreldre for nye førsteklasinger på vårdagen. Og frir med tanke på å verve flere til FAU styret. 4. Forslag? Leder har en kandidat som ønsker å være med i FAU fra høsten 2019.		
08.06	Eventuelt: • Kan bruke noe overskudd til f.eks. utstyr til bålplassen og/eller utekjøkken • Kan ta en dialog med rektor før vi eventuelt handler inn utstyr • Kan sende skriv til klassekontakter som kan søke om midler til noe tiltak ved skolen. • Kan eksempelvis øremerke midler til utekjøkken om skolen ikke får budsjettet til å gå opp. Dette da i dialog med rektor. • Ny bålplass kan også være et tiltak vi kan bidra med midler til. • Må jobbe for at FAU konto til enhver tid ikke er mindre enn 20.000,- • 4. og 5. trinn får tildelt sitt overskutt likt fordelt på hver klasse •	CC	

